8天7晚重庆+九寨沟•茂县•成都











全程5星酒店

吉隆坡 十重庆

机上用餐

重庆奥蓝国际酒店或同级5★

在吉隆坡飞前往重庆,接机后入住酒店。

第二天

重庆 📟 成都

早1午1晚

安泰锦云锦江酒店或同级5★

早餐后,乘车赴成都(约4小时)【宽窄巷子】是成 都遗留下来的较成规模的清朝古街道, 与大慈寺、文 殊院一起并称为成都三大历史文化名城保护街区【望 江公园】位于成都市九眼桥锦江南岸, 是成都市著名 的旅游景点。其前身是明清两代时, 为纪念唐代女诗 人薛涛而先后建起的崇丽阁、濯锦楼、浣笺亭、五云 仙馆、流杯池和泉香。

第三天 成都 珊 九寨沟

早/午/晚

九宫宾馆酒店或同级5★

前往九寨沟, 途径【车观汶川新县城】【叠溪海子】 【松潘古城(不上楼)】松潘古城—一个历史与现代 完美融合 的旅游胜地,这里拥有丰富的文化遗产和 自然风光。之后 前往九寨沟沟口酒店入住。

第四天 九寨沟

早1午1晚

九宫宾馆酒店或同级5★

游览【九寨沟景区】(含公共环保 BUS)这里是大自 然鬼 斧神工之杰作。周围环境雪峰高耸、湖水清澈 艳丽。

第五天

九寨沟 四茂县

早1午1晚

西羌家园酒店或同级5★

前往参观【黄龙景区】(不含缆车和观光车上100下 40) 它以自然风光秀丽和仙境般的岩溶景观,吸引 着中外游人。

第六天 茂县 珊成都

早/午/晚

安泰锦云锦江酒店或同级5★ 前往成都打卡【仰天窝广场】和【自拍熊猫雕塑】。 游 览【漫花庄园】(赏当季花卉)漫花庄园以绚丽 多彩的花海 和华丽的花坛闻名, 每个季节都有不同 的花卉在绽放。

第七天 成都四重庆

早/午/晚

重庆奥蓝国际酒店或同级5★ 前往参观【熊猫基地】(含电瓶车)—熊猫基地是中 国占 地最大的大熊猫保护基地。接着游览【春熙路+

太古里】下午乘车赴重庆。 第八天 重庆十 吉隆坡

早/机上用餐

早餐后, 前往机场抵达吉隆坡。结束美丽的旅程回到 温暖的家。

{全聚德烤鸭/天府掌柜小吃/菌汤锅风味/羌菜风味/ 羌菜风味/粤菜风味/粤菜风味}

指定项目

成都川剧变脸秀+灌县古城&钟书阁+府南河夜景巡游+九寨沟藏羌歌舞秀

RMB 480元/人

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8CKG-JIU (Updated: 01 SEP 2024)



神州国际旅游(马)有限公



☎ 03-2148 8448 **७** 016-5500578

8 days 7 nights Chongqing + Jiuzhaigou · Maoxian · Chengdu













5-star Hotel Throughout the Journey

DAY 1

Kuala Lumpur + Chongqing

MOB

Jiuzhaigou 📟 Maoxian

Chongqing Aolan International Hotel or Similar 5★ Fly from Kuala Lumpur to ChongQing and check in to the hotel

DAY 2

Chongqing 📟 Chengdu

Antai Jinyun Jinjiang Hotel or similar 5* After breakfast, drive to Chengdu (about 4 hours). [Kuanzhai Alley] is a relatively large-scale ancient street from the Qing Dynasty left in Chengdu. Together with Daci Temple and Wenshu Monastery, it is known as the three major historical and cultural city protection blocks in Chengdu. [Wangjiang Park] is located on the south bank of Jinjiang River at Jiuyan Bridge in Chengdu and is a famous tourist attraction in Chengdu. Its predecessor was Chongli Pavilion, Zhuojin Tower, Huanjian Pavilion, Wuyun Fairy House, Liubei Pool and Quanxiang, which were built in succession in Ming and Qing Dynasties to commemorate the Tang Dynasty poetess Xue Tao.

DAY 3

Chengdu 📟 Jiuzhaigou

Jiugong Hotel or similar 5★

Go to Jiuzhaigou, passing by [Wenchuan New County by Car] [Diexi Lake] [Songpan Ancient City (no upstairs)] Songpan Ancient City is a tourist destination that perfectly blends history and modernity, with rich cultural heritage and natural scenery. Afterwards, check in at Jiuzhaigou Goukou Hotel

DAY 4

Jiuzhaigou

Jiugong Hotel or similar 5★ Visit [Jiuzhaigou Scenic Area] (included Sightseeing Bus). This is a masterpiece of nature. The surrounding environment is towering snow-capped peaks and clear and beautiful lakes..

DAY 5

Xiqiang Homeland Hotel or Similar 5 * Go to visit the [Huanglong Scenic Area] (excluding cable car and sightseeing car, 100 for up and 40 for down). It attracts tourists from home and abroad with its beautiful natural scenery and fairy-like karst

landscape. DAY 6

Maoxian 🕮 Chengdu

Antai Jinyun Jinjiang Hotel or similar 5★ Go to Chengdu to check in at [Yangtianwo Square] and [Selfie Panda Sculpture]. Visit [Manhua Manor] (appreciate seasonal flowers). Manhua Manor is famous for its colorful flowers and gorgeous flower beds. Different flowers bloom in every season.

DAY 7

Chengdu 📟 Chongqing

Chongqing Aolan International Hotel or Similar 5 * Go to visit the [Panda Base] (including sightseeing car) - the Panda Base is the largest giant panda protection base in China. Then visit [Chunxi Road + Taikoo Li] In the afternoon, take a bus to Chongqing

DAY 8

Chongqing 🗲 Kuala Lumpur

B / MOB

After Breakfast then go to the airport and fly directly back to Kuala Lumpur.

{Quanjude Roast Duck/Tianfu Shopkeeper Snacks/Mushroom Soup Pot Flavor/Qiang Cuisine Flavor/Qiang Cuisine Flavor/Cantonese Cuisine Flavor/Cantonese Cuisine Flavor}

Compulsory

(OUTBOUND)

Chengdu Sichuan Opera Face-Changing Show + Guanxian Ancient Town & Zhongshuge + Funan River Night View Cruise + Jiuzhaigou Tibetan and Oiang Dance Show

RMB 480/PAX

Departure Date 出发日期

Flight Details 航班资料

Tour Fare 团费

Tour Code: 8CKG-JIU (Updated: 01 SEP 2024)

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165 🛣 03-21430288 🕒 016-5500590/529



表族行社(马)有眼公司 (97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD 03-2148 8448 9 016-5500578

Malaysia.